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Styremøte onsdag 18/9-17 kl 18.00 I hytta på Kongsberg 

Travbane.  
 

Tilstede. Ernst Petter Knutsen, Helge Grimnes, Vegar Wetterstad, Randi Hotvedt, Morten 

Kretz , Sidsel Stordalen og Per Lybekk.  

 

Fravær:  Lovise Mohaugen 

 

Sak 29: 

Referat fra forrige styremøte.  

Ingen anmerkninger   

 

Sak 30: 

Brøyting.  

Det ble besluttet å ikke brøyte banen i vinter.  

Den vil bli brøytet opp til markenskjøringen 2018 som vi satser på søndag i marken.  

Sidsel hører med Knut Stordalen om han brøyter opp til kjøringa og pris. 

 

Sak 31: 

Hestens Dag  

Siste forberedelser til lørdagens arrangement ble gjort og vi har ting under kontroll.  

 

Sak 32: 

Drammen travbane.  

Ernst Petter informerte.  

DNT går inn for nedleggelse av Drammen travbane.  

Forbundsleder har vært i møte med DNT om å få flere kveldskjøringer i 2018, har ikke fått 

gjennomslag på det enda. 

Det må foreligge en avgjørelse på hva som skjer med Drammen travbane innen 1/1- 18. 

Ernst Petter og Sidsel lager en plan for et treningsanlegg på Kongsberg Travbane, dette må 

ordnes så fort som mulig da det skal drøftes på møte tirsdag 26/9. 

 

Sak 33: 

Eventuelt.  

Randi kjøper inn gassovn, maling og pumpekanne til travbanen.  

 

Vegar Wetterstad  

Sekretær 


